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Prezydent Miasta Gliwice

Zapytanie

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest:  Zapewnimy dostęp do kultury w każdej dzielnicy.  Wzorując się na
doświadczeniach  innych  miast,  wprowadzimy  lokale  na  kulturę  i  miejsca  spotkań  -  obniżymy
czynsz dla podmiotów prowadzących taką działalność. Wprowadzimy bon na kulturę dla dzieci i
młodzieży  w  wysokości  400  zł  rocznie.  Sytuacja  finansowa  nie  będzie  barierą  rozwoju
zainteresowań młodych gliwiczan.

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Czy zostały wprowadzone „lokale na kulturę i miejsca spotkań” – jeżeli tak, w gdzie się znajdują,
ile ich jest, co się w nich odbywa i jak funkcjonują?
2. Ilu podmiotom obniżoczo czynsz prowadzącym ww. działalność?
3. Na jakim etapie jest wprowadzenie „bonu na kulturę”, jaki będzie koszt tego programu, ilu jest w
naszym mieście potencjanych beneficjentów?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania.
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